

HELIOSCIENCE

Visit us at stand 309

Category: Cosmetics

Type: Laboratory - safety and effectiveness of photoprotection



Notre laboratoire est spécialisé dans l'évaluation de la sécurité et de l'efficacité des produits de photoprotection. Nous proposons tous les tests normés in vitro et in vivo pour accélérer vos développements. Notre expertise réside dans les tests in vitro avec nos méthodes spécialement développées pour les formules contenant des filtres UV hydrosolubles ou de l'oxyde de zinc afin d'obtenir une bonne corrélation entre les tests in vitro et in vivo. Parce que l'impact environnemental des produits solaires est une préoccupation majeure, nous fournissons des tests de biodégradabilité et d'écotoxicité sur différents organismes aquatiques (coraux...) et des méthodes de prédiction.



Our laboratory is specialized in the evaluation of the safety and effectiveness of photoprotection products. We propose all in vitro and in vivo standardized tests to accelerate your developments. Our expertise lies in in vitro testing with our specially developed methods for formulas containing water-soluble UV filters or zinc oxide in order to obtain a good correlation between the results of in vitro and in vivo tests. Because the environmental impact of solar products is a major concern, we provide biodegradability and ecotoxicity tests on different aquatic organisms (corals, etc.) and prediction methods.



Adresse: Cité de la Cosmétique, 2 Rue Odette Jasse, 13015 Marseille, France

Téléphone: 04 91 65 72 68

contact@helioscience.fr